
Boniek: Niewykluczone, że Szczęsny zostanie...
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Przyszłość Wojciecha Szczęsnego w Romie jest jedną z zagadek tego

sezonu. Giallorossi raczej nie wykupią bramkarza, również w związku z

bliskim pozyskaniem Alissona, jednak niewykluczone jest przedłużenie

wypożyczenia. Takiej możliwości nie wyklucza Zbigniew Boniek, który

udzielił wywiadu dla Radio Centro Suono Sport.

 

- Nigdy nie mieszam się do sytuacji chłopaków z reprezentacji, zatem tym bardziej

do przyszłości Szczęsnego. Przyszedł na zwykłe wypożyczenie do Romy i zgodnie z

umową powinien wrócić do Arsenalu. Za każdym razem gdy z nim rozmawiam,

mówi mi zawsze, że czuje się dobrze w stolicy Włoch, że jego jedyną myślą w tej

chwili jest dobra gra w Romie. Wiem na pewno, że jeśli nie zostanie kupiony przez

Romę, jego marzeniem jest powrót między słupki Arsenalu, ale mają tam Cecha,

który spisuje się dobrze i takie rozwiązanie wydaje mi się trudne. Wiele klubów w

Premier League jest nim zainteresowanych, ale nie wykluczam, że może zostać

kolejny rok na wypożyczeniu w Romie, być może przedłużając kontrakt z Arsenalem.

 

Przyszłość w kierownictwie Romy?

- Jest takie powiedzenie, które mówi, że marzenia nigdy się nie spełniają [śmiech -

dod.red.]. Wszyscy wiedzą, że chciałbym pracować dla Romy, były rozmowy w

przeszłości, zarówno z rodziną Sensich, jak i nowym kierownictwem, gdzie

zaproponowali mi pracę, która mnie nie przekonała. Przeżyłem piękne

doświadczenie w trakcie mojej kariery w Romie. Mój mandat w polskiej federacji

wygasa we wrześniu. Byłoby naturalnym kontynuować tą pracę, która idzie bardzo

dobrze, jednak w życiu nigdy nie wiesz co się może wydarzyć. Zobaczymy co się

stanie w najbliższych miesiącach.
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